
 

 
      

Protokoll för Jönköpings Segelsällskaps årsmöte verksamhetsåret 2020, 

2021-02-10 möte via Zoom, 75 föranmälda, 52 deltog i det digitala 

årsmötet. 
 

§ 1 Fastställande av röstlängd för mötet 

     Föranmälda närvarolistan för mötet fastställdes som röstlängd. (bilaga 1) 

 

§ 2 Fråga om mötets behöriga utlysande 

Mötet var utlyst enligt stadgarna. 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning accepterad 

 

§ 4 Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Val: Ordförande, Per Gemheden och sekreterare, Christian Einarson 

 

§ 5 Val av två protokolljusterare och rösträknare 

Val: Lars Ericson och Ralf Lilja 

 

§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse och årsredovisning för det senaste verksamhetsåret 

 

Per Gemheden började med att summera hur föreningen utvecklats under de senaste fem åren 2015-

20 ”fyrstegsplanen” (bilaga 6a) 

 

Per fortsatte med att gå igenom verksamhetsberättelsen för 2020 (bilaga 6b). 

Bland annat så har det under 2020 rapporterats in 5400 arbetstimmar medlemsarbete. 

Utveckling av relation med externa partners, som event är viktigt för klubben 

Renovering av HVA hamn. 

Renovering av klubbens övriga egendomar och fastigheter 

 

Klubben har under året fått 110 nya medlemmar, totalt 1126 medlemmar 2020-12-31 

HVA hamn under renovering, kameror, väderkamera och har lång kö till platserna 

Rosendala, Ny servicebrygga, ändring mastställ, kameror och renovering portar. 

Ny asfalt med betongundergjutning vid bockkranen. 

Sjöbo, renovering bastu, soldäck, kamera, renovering av brygga pågår.  

Mediegruppen hittar flera partners, samarbete med FC Event, fler partners på väg in 

Vuxenseglarskolan/Ungdomsseglarskolan är en stor framgång, ledde bland annat till en artikel i 

Båtnytt. 

Fiskesektionen har haft stor framgång med arrangemang för ”Provapåfiske” 

 

Ekonomi redogjordes för av Jan-Erik, nya investeringar i Sjöbo och en ny Traktor och utgifterna 

överskrider de budgeterade, (bilaga 6c) Resultatredovisning godkändes av mötet. 

 

§ 7 Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning för det senaste verksamhetsåret 

Revisorernas berättelse lästes upp av Per Gemheden. Revisorerna anser förvaltning god och 

tillstyrker att styrelsen beviljas ansvarsfrihet. (bilaga 7) 

 

  



 

 

§ 8 Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

Styrelsen beviljas ansvarsfrihet.  

 

§ 9 Behandling av styrelsens förslag. 

Bildandet av två nya sektioner. 

Kransektion 

Bidragssektion 

Stämman godkänner styrelsens förslag. 

 

§ 10 Behandling av inkomna motioner. 

Inga inkomna motioner. 

 

§ 11 Verksamhetsplan, budget och avgifter för det nya verksamhetsåret. 

Styrelsen föreslår höjning av vissa avgifter (bilaga 11a) 

Mötet godkänner denna höjning efter röstning: 48 ja och 3 nej 

 

Redogörelse av Jan-Erik Budget 2021 (bilaga 6a),  

En stor post är färdigställandet av Sjöbo brygga. 

Mediegruppen har möjlighet att bidra med mera, kanske upp mot 400,000:- 

Möte godkänner budgeten. 

 

Redovisning av Verksamhetsplan för 2021 (bilaga 11b) 

 

Frågor från medlemmar. 

Ökat samarbete med FC-Event bland annat, fråga om tillgänglighet för medlemmar, ska ej påverkas 

Fråga om HVA hamnen inre bryggor, denna del kan ej renoveras nu innan gång/cykelbana är 

beslutad/klar. 

Muddring av Sjöbo kanske kan lösas under närmaste år. 

Verksamhetsplan för 2021, godkändes. 

           

§ 12 Val av 

för valberedningens föreslår: 

a) Sällskapets ordförande för en tid av ett år. 

Val: Lars Ericson 

b) ledamöter i styrelsen för en tid av två år. Förslag: Tomas Carlsson och Ralf Lilja, Peter Fasth. 

c) två styrelsesuppleanter för en tid av ett år. Förslag: Johan Wadsby (1 vakant). 

Organisationsschema 2021, (bilaga 12) 

Förslagen godkändes av stämman 

 

§ 13 Val av revisorer 

Förslag: 2 år Hans Mörk och Göran Calås. Suppleant 1 år Eva Petersson.   

Godkändes av stämman 

 

§ 14 Val av valberedning 

Styrelsen tar detta uppdrag. 

Godkändes av stämman 

 

§ 15 Övriga frågor 

 

Munksjöslipen, fråga om när klubben måste lämna. 

Det är troligen så att Klubben måste lämna området tidigast 2024. 

Just nu förlängs arrendet med ett år i taget. 

 



 

 

 

 

§ 17 Utdelning av förtjänsttecken. 

 

Avtackning av följande medlemmar från styrelsen. 

Per Gemheden 

Peder Lychou 

Stefan Andell 

 

 

Årsmötet avslutades. 

 

 

Vid protokollet   

 

 

 

 

 

Christian Einarson 

 

 

 

 

Justeras av 

 

  

 

 

 

Lars Ericson   Ralf Lilja 


